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Protok6t nr XXVII 2012

Sesji Rady Miejskiej w t.omiankach

z dnia 31 maja 2012 roku

Obrady XXVI Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~~y si~ 0 godz. 13.0(1 w auli

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Obrady prowadzi~ p. Jan Grqdzki- Przewodniczqcy Rady.

W otJradach wzi~~o udzia~ 21 radnych.

Przewodniczqcy stwierdzH prawomocnosc obrad oraz zdolnosc do podejmowania uchwaf. Usta

obec:nosci stanowi za~qcznik nr 1 do protokoh

Prze·wodniczct,cy RM J. Grct,dzki przywita~ zgromadzonych gosci, a nast~pnie zapyta~, GZY ktos

chciar~bywniesc uwagi do porzqdku obrad?

Burl11istrz T. Dct,browski wystqpi~ z wnioskiem 0 zdj~cie uchwa~y nr 2 z porzqdku obrad.

Skal'bnik E. Rusak uzasadnHa decyzj~ Burmistrza.

Prze!'Wodniczct,cy RM J. Grct,dzki podda~ pod g~osowanie ww. wniosek.

W glosowaniu udzia~ wzi~o 16 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 15 g~os6w "za", 1 g~os"wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Radny W. Berger wystqpH z wnioskiem 0 przesuni~cie w porzqdku obrad pkt. 15 tj. uchwa~

w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez Gmin~ tomianki nieruchomosci poh~onej w

tomiankach na pkt.12 , a pkt. 12 tj. uchwa~y w sprawi emisji obligacji gminnych na pkt. 15.

W d1yskusji glos zabrali: Burmistrza T. Dqbrowski, mec. J. Niescior, Radny W. Berger, Radny

G. Porowski, Radna S. Laskowska.

PrzElwodniczct,cy RM J. Grct,dzki podda~ pod g~osowanie wniosek Radnego W. Bergera.

W gllosowaniu udzia~ wZi~o 16 radnych.

Wynlk g~osowania jawnego: 9 g~os6w "za", 2 g~osy "wstrzymujqce si~", 5 g~os6w "przeciw".

PrzElwodniczct,cy RM J. Grct,dzki poinformowa~, ze wniosek nie przeszed~. Nast~pnie odczyta~

zmiEmiony porzqdek obrad oraz podda~ go pod g~osowanie.

W g·tosowaniu udzia~ wzi~~o 16 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 14 g~os6w "za", 2 g~osy "wstrzymujqce si~", 0 g~os6w "przeciw".

I. Otwarcie obrad

II. Przyj~cie protokolu z XXV sesji Rady Miejskiej.

III. Podj~cie uchwal w sparwie:

'I. wyrazenia zgody na przystqpienie Gminy tomianki do realizacji projekt6w systemowych,

realizowanych w ramach Programu Operacyjnego Kapita~ Ludzki, Poddzia~anie 9.1.2



Wyr6wnywanie szans edukacyjnych uczni6w z grup 0 utrudnionym dost~pie do edukacji oraz

zmniejszenie r6znic w jakosci usfug edukacyjnych, w roku szkolnym 2012/2013,

2, wyrazenia zgody na sprzedaz w trybie bezprzetargowym cz~sci dziafki stanowiqcej wlasnosc

Gminy,

3. wyrazenia zgody na dziertawq gminnej nieruchomosci gruntowej oraz wyrazenia zuody na

odstqpienie od obowiqzku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy,

4 wyrazenia zgody na zamian~ nieruchomosci,

5, wyrazenia zgody na dziertaw~ gminnej nieruchomosci gruntowej oraz wyrazenie zuody na

odstqpienie od obowiqzku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy,

6> przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski Pofudniowy-Wsch6d",

7'. przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski P6fnocny-Wsch6d",

8. przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski P6fnocny-Zach6d",

~I, przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski Pofudniowy-Zach6d",

1 O. wyrazenia zgody na nabycie przez Gmin~ tomianki nieruchomosci pofozonej w tomiallkach,

11. emisji obligacji gminnych,

12. zmian w uchwale budzetowej Gminy tomianki na rok 2012,

13. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy tomianki na lata 2012-2021,

14. przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Kiefpin

Poduchowny cz~sc B" .

IV. Przyj~cie stanowiska Rady Miejskiej w tomiankach.

V. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania mieszkaric6w,

VI. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadari w okresie mi~dzysesyjnym.

VII. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

VIII. Zamkni~cie Sesji.

Ad. II Przyj~cie protokofu z XXIII Sesji Rady Miejskiej.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf czy Sq uwagi do protokofu.

UWa!:1nie byfo.

W gfosowaniu udziaf wZi~o 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 12 gfos6w "za", 4 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Protok6f zostaf przyj~ty.

'I) wyrazenia zgody na przystapienie Gminy tomianki do realizacji projekt6w systernowych.

realizowanych w ramach Programu Operacyjnego Kapitaf Ludzki. Poddziafanie 9.1.2



Wyr6wnywanie szans edukacyjnych uczni6w z grup 0 utrudnionym dostepie do edukclcji oraz

zmniejszenie r6znic w jakosci us{ug edukacyjnych, w roku szkolnym 2012/2013,

PrzewodniczClCY RM J. GrCldzki zapyta{ czy projekt tej uchwa{y by{ omawiany przez komisje oraz czy

komisja zaj~a stanowisko w tej sprawie?

Radn,a S. Maksim-W6jcicka poinformowa{a, ze opinia Komisji Spo{ecznej jest pozytywna.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczyta{ projekt uchwa{y.

W g{osowaniu udzia{ wzi~o 16 radnych.

Wynik g{osowania jawnego: 16 g{os6w "za", 0 g{osy "wstrzymujqcych silt, 0 g{osow "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzH, ze uchwa{a zosta{a podj~ta.

2} wyrazenia zgody na sprzedaz w trybie bezprzetargowym czesci dzia{ki stanowiacej wlasnosc

Gminy,

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapyta{ czy projekt tej uchwa{y by{ omawiany przez komisje oraz czy

komisja zaj~{a stanowisko w tej sprawie?

Radmy G. Porowski poinformowa{, ze opinia Komisji Technicznej odnosnie tej uchwa{y jest

pozytywna.

W dYl;kusji nad projektem uchwaly glos zabrali: Radna E. Sidorzak, Radny T. Krystecki, Radny G.

Porowski, Radna S. Laskowska, pracownik Urz~du S. Kodymow, Radny M. Zielski, Zast~pca

burmistrza ds. rozwoju B. K{6dkiewicz

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczyta{ projekt uchwa{y.

W g{osowaniu udzia{ wzi~{o 17 radnych.

Wynik g{osowania jawnego: 11 g{osow "za", 6 g{osy "wstrzymujqcych si~", 0 g{osow "przeciw".

Prze"lfodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowa{, ze uchwa{a zosta{a podj~ta.

3) wyrazenia zgody na dzierzawa gminnej nieruchomosci gruntowej oraz wyrazenia zqody na

odstapienie od obowiazku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy,

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapyta{ czy projekt tej uchwa{y by{ omawiany przez komisje oraz czy

komisja zaj~{a stanowisko w tej sprawie?

Radl11YG. Porowski poinformowa{, ze opinia Komisji Technicznej dotyczqca projektu uchwa{y jest

pozytywna. Komisja wnioskuje 0 dzierzaw~ nieruchomosci na okres 3 lat.

W dy~skusji nad projektem uchwaly glos zabrali: Radna S. Maksim-Wojcicka, Radna E. Sidorzak,

mec. ,J. Niescior, Radna S. Laskowska, Radny P. Wolanin, Radny G. Porowski

Radna. E Sidorzak poinformowa{a, ze radni na Komisji Technicznej prosili aby byl zapis

o rozwiqzaniu umowy bez podania przyczyn przed kor'lcem terminu w uchwale By{ to warunek

prze~llosowania tej uchwa{y.



Mec .• J. Niescior wyjasnH ze, takiego zapisu nie praktykuje si~ w projektach uchwat Zapropl)nowa~

aby zapis ten umiescic w protokole z dzisiejszej sesji. Burmistrz b~dzie bezwzgl~dnie zobowiqzany do

umieszczenia w umowie tego zapisu.

Radny P. Wolanin zaproponowa~ 3 miesi~czny okres wypowiedzenia umowy.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie wniosek Komisji Technicznej 0 dzierzaw~

nieruchomosci na okres 3 lat.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 17 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 17 g~os6w "za", 0 g~osy "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Wniosek zosta~ przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie drugi wniosek 0 3 miesi~czny okres

wypo\lviedzenia umowy.

Wg~osowaniu udzia~wzi~o 17 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 17 g~os6w "za", 0 g~osy "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Wnioslek zosta~ przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczyta~ projekt uchwa~y.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 17 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 17 g~os6w "za", 0 g~osy "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzi~, ze uchwa~a zosta~a podj~ta prawomocnie.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki og~osH10 min przerw~.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapyta~ czy projekt tej uchwa~y by~omawiany przez komisj~ ol'az czy

komisja zaj~a stanowisko w tej sprawie?

Radny G. Porowski poinformowa~, ze Komisja Techniczna pozytywnie zaopiniowa~a uchwa~~.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczyta~ projekt uchwa~y.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 16 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 16 g~os6w "za", 0 g~osy "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzH, ze uchwa~a zosta~a podj~ta prawomocnie.

PrzewodniczClcy RM J. Grqdzki og~osH10 min przerw~.

5) wyrazenia zgody na dzierzawe gminnej nieruchomosci gruntowej oraz wyrazenie zgody na

odstapienie od obowiazku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zapyta~ czy projekt tej uchwa~y by~omawiany przez komisj~ OI'az czy

komisja zaj~~a stanowisko w tej sprawie?

Radnll G. Porowski poinformowa~, ze komisja pozytywnie zaopiniowa~a uchwa~~. Pan G. Porowski

zawnioskowa~, aby w par. 1 wpisac 3 letni okres dzierzawy.



PrzewodniczClCY RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie wniosek Komisji Technicznej 0 3 letni okres

dzier2:awy.

W gfosowaniu udziaf wZi~fo 16 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 16 gfos6w "za", 0 gfosy "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek zostaf przyj~ty.

Prze\llfodniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wZi~fo 17 radnych.

Wynil<.gfosowania jawnego: 17 gfos6w "za", 0 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw"

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzH, ze uchwafa zostafa podj~ta.

6) przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Kiefpin

Poduchowny czesc B" ,

W d)/skusji nad projektem uchwaly gtos zabrali: Radna. S. Laskowska, Radny. G. Porowski,

Radny.T. Krystecki.

PrzelilfodniczClcy RM J. GrCldzki ogfosH przerw~ w celu kontaktu z Przewodniczqcym Kornisji ds.

Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zawnioskowaf 0 przesuni~cie tej uchwafy jako ostatniej.

PrzewodniczClcego RM J. GrCldzki poddaf pod gfosowanie wniosek 0 przesuni~cie uchwafy jako

ostatniej w pkt. III.

W gfosowaniu udziaf wzi~~o 17 radnych.

Wynil< g~osowania jawnego: 12 gfos6w "za", 0 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 5 gfos6w "przeciw".

Wniosek zostaf przyj~ty.

7') przystapienia do sporzadzenia mlelscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski Pofudniowy-Wsch6d",

Prze'lIVodniczClcy RM J. GrCldzki poprosH 0 przedstawienie opinii Komisji ds. Plallowania

i Zagospodarowania Przestrzennego.

Radl1la S. Laskowska poinformowafa, ze opinia Komisji jest pozytywna.

W dyskusji udziat wzi~li: Radna E. Podolska, Przewodniczqcy RM J. Grqdzki, Skarbnik E. Rusak.

Radl1la E. Sidorzak poprosifa aby w tej sprawie zabra~a gfos mieszkanka Dziekanowa Polskiego Pani

Irena Gryziak.

Pani Irena Gryziak mieszkanka Dziekanowa Polskiego przedstawHa histori~ plan6w

zagospodarowania przestrzennego w Dziekanowie Polskim.

Do posiedzenie Sesji RM dotClczyt Radny H. Staniak, Radny K. Wawer.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wZi~fo 19 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 19 g~os6w "za", 0 g~os6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Prze,wodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzH, ze uchwafa zostafa podj~ta.



8) przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzl:~nnego

"Dziekan6w Polski P6fnocny-Wsch6d",

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wZi~o 19 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 19 gfos6w "za", 0 gfosy "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki stwierdzH, te uchwafa zostafa podj~ta.

9) przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski P6fnocny-Zach6d",

Prze'ol"odniczctcyRM J. Grctdzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wZi~o 19 radnych.

Wynil< gfosowania jawnego: 18 gfos6w "za", 1 gfos "wstrzymujqcy si~", 0 gfosow "przeciw".

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki stwierdzH, te uchwafa zostafa podj~ta.

10) przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

"Dziekan6w Polski Pofudniowy-Zach6d",

Prze"lIodniczctcy RM J. Grctdzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu udziaf wZi~o 19 radnych.

Wyni~~gfosowania jawnego: 19 gfos6w "za", 0 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfosow "przeciw' .

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki stwierdzH, te uchwafa zostafa podj~ta.

Radny M. Zielski wystqpif z wnioskiem formalnym 0 30 minutowq przerw~ do godziny 16.00.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poddaf pod gfosoiNanie wniosek Radnego M. Zielskiego.

W gksowaniu udziaf wZi~fo 15 radnych.

Wynil< gfosowania jawnego: 9 gfosow "za", 5 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 1 gfos "przeciw".

Wniosek zostaf przyj~ty.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki ogfosH przerw~.

Radna S. Maksim-W6jcicka wystqpHa z formalnym wnioskiem 0 rozpatrzenie stanowis~:a Rady

Miejskiej w sprawie przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora w Gimnazju 'n nr 1

w torniankach i jednoczesnie zmiany porzqdku obrad.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poddaf wniosek pod gfosowanie.

W gfosowaniu udziaf wZi~o 20 radnych.

Wynlik gfosowania jawnego: 14 gfos6w "za", 4 gfosy "wstrzymujqce si~", 2 gfosy "przeciw".

Wniosek zostaf przyj~ty.

Radna S. Maksim-W6jcicka odczytafa stanowisko, ktore stanowi zafqcznik nr 2 do protokofu



W dyskusji udzial wziQli: Radny K. Wawer, Radny K. Krystecki, Przewodniczqcy RM Jan (irqdzki,

Radncl E. Sidorzak, Radna S. Maksim-W6jcicka, Radna S. Laskowska, Kierownik referatu Oswiaty

H. Kotakowska, Radny M. Etienne.

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki zapytat Przewodniczqcq Komisji Rewizyjnej czy zajmowata si~

skargi:l przytoczonq w stanowisku oraz brakiem odpowiedzi od Pana Burmistrza.

Radml E. Sidorzak poinformowata, te taka skarga nie wptyn~ta do Komisji Rewizyjnej.

Radny G. Porowski zwr6cH uwag~, it dwa dni temu Komisja Rewizyjna omawiata skarg~ na

bezczynnosc burmistrza w zWiqzku z niedotrzymaniem terminu odpowiedzi na pismo Radzie

Peda!;logicznej Gimnazjum nr 1.

Radnil E. Sidorzak odniosta si~ do wypowiedzi Radnego G. Porowskiego i poinformowata, te
rozpatrywana skarga na Komisji Rewizyjnej dotyczyta tylko braku odpowiedzi na pismo, a nie

konkursu i jego rozstrzygni~cia.

Burmistrz T. D(lbrowski odni6st si~ do pytan zadanych w stanowisku i dodat, te w zesztym roku

informowat te chce aby konkursy byty przejrzyste dlatego b~dq ogtaszane wszystkie konkursy na

stanowiska dyrektor6w. Przepisy m6wiq wyraznie, te jest to tylko decyzja Burmistrza, czy

przepmwadzi konkurs, czy tet przedtuty umow~ obecnemu dyrektorowi. Burmistrz poinfc:rmowat

Rad~ Pedagogicznq na spotkaniu, te w ciqgu tygodnia odpowie na pismo.

Na SIE!SjQRM przyszedl Radny T. Rusinek

KierClwnik Referatu Oswiaty H. Kolakowska odniosta si~ do zarzut6w w zwiqzku z I)rakiem

odpowiedzi na pisma Rady Pedagogicznej Gimnazjum nr 1.

Radny M. Zielski poprosH aby Kierownik Referatu Oswiaty udzielit odpowiedzi kiedy Rada

Peda!~ogiczna otrzymata odpowiedz z 13.01.2012r., nast~pnie zgtosit wniosek 0 udzielenie gtosu

nauczycielom Gimnazjum nr 1.

Kierownik Referatu Oswiaty H. Kolakowska poinformowata, te odpowiedz zostata udzielona

ustanie w dniu 2.02.2012 r. na Konwencie Dyrektor6w.

Prze'lvodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki udzielH gtosu przedstawicielowi Rady Pedagogicznej.

Przewodnicz(lca Rady Pedagogicznej Gimnazjum nr 1 W. Kulawik -Raczynska odniosta si~ do

sytuacji w sprawie przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora w Gimnazjurn nr 1

w torniankach

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki ogtosH 5 minutowq przerw~.

Radl1la E. Sidorzak wystqpHa z wnioskiem formalnym 0 zamkni~cie dyskusji oraz gtosowcmie nad

stanowiskiem.

Przewodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki poddat pod gtosowanie wniosek Radnej E. Sidorzak.

W gtosowaniu udziat wzi~to 19 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 16 gtos6w "za", 3 gtosy "wstrzymujqcy si~", 0 gtos6w "przeciw".

WniCJsekzostat przyj~ty.

Prze,wodnicz(lcy RM J. Gr(ldzki poddat pod gtosowanie wniosek w sprawie przeprowadzenia

konkursu na stanowisko Dyrektora w Gimnazjum nr 1 w tomiankach.

W glosowaniu udziat wzi~to 21 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 18 gtos6w "za" , 3 gtosy "wstrzymujqce si~", 0 gtos6w "przeciw".



Wnios,ek zosta~ przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki zg~osi~wniosek formalny 0 przyj~cie stanowiska Rady lVIiejskiej

w formie uchwa~y w sprawie sytuacji wok6~ problemu zagospodarowania teren6w pO dawnych

Zak~aclach Drzewnych w tomiankach.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie wniosek w sprawie procedowania nad

proje~:tem uchwa~y Rady Miejskiej w sprawie wyrazenia stanowiska Rady Miejskiej odnosnie ::;ytuacji

wok~ problemu zagospodarowania teren6w po dawnych Zak~adach Drzewnych w tomiankach.

W g~osowaniu udzia~ wZi~~o 17 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 13 g~os6w "za", 4 gros "wstrzymujqcy si~", 0 g~os6w "przeciw".

Wniosek zosta~ przyj~ty.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki odczyta~ stanowisko w sprawie sytuacji wok6~ problemu

zagospodarowania teren6w po dawnych Zak~adach Drzewnych w tomiankach, kt6re :;tanowi

za~qc:1:niknr 3 do protoko~u.

W dYiEikusji udzial wziQIi: Radny T. Krystecki, mec. J. Niescior

Prze'JllodniczClcy RM J. GrCldzki zaproponowa~ wykreslenie podstawy prawnej oraz zmian~ uchwa~y

na stanowisko RM.

Radny W. Berger zaproponowa~ wykreslenie ze stanowiska s~owa "zachodniemu".

Prze"\fodniczClcy RM J. GrCldzki jako inicjator zgodzH si~ na tq zmian~.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie wniosek aby uchwa~~ zmienit na stanowisko

RM IV sprawie sytuacji wok6~ problemu zagospodarowania teren6w po dawnych Zaldadach

Drzewnych w tomiankach.

W g~osowaniu udzia~ wzi~~o 19 radnych,

Wynik g~osowania jawnego: 13 g~os6w "za", 1 g~os "wstrzymujqcy si~", 3 g~osy "przeciw", 2 "adnych

nie wzi~~o udzia~u.

Wniosek zosta~ przyj~ty.

Radny K . Wawer wystqpH z formalnym wnioskiem 0 zmian~ porzqdku obrad. Tak aby pierw~:;zaby~a

oma\ll'iana uchwa~a w sprawie wyrazenia zgodny na nabycie przez Gmin~ tomianki nieruchomosci

po~oi.onej w tomiankach, a nast~pnie uchwa~a w sprawie emisji obligacji.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie wniosek Radnego K. Wawra.

W g~(Jsowaniu udzia~ wZi~~o 19 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 14 g~os6w "za", 4 g~osy "wstrzymujqce si~", 1 g~os "przeciw".

Wniosek zosta~ przyj~ty.

Radny K . Wawer wystqpH z formalnym wnioskiem aby radni g~osowali imiennie nad IJchwa~q

w sprawie nabycia przez Gmin~ tomianki nieruchomosci prnozonej w tomiankach oraz IJchwa~q

w sprawie emisji obligacji.

Radny K . Wawer wystqpH z formalnym wnioskiem aby g~osowanie imienne nad uchwa~q w sprawie

nabycia przez Gmin~ tomianki nieruchomosci prnozonej w tomiankach oraz uchwa~q w sprawle emisji

obligacji odby~o si~ an block.

PrzellVodniczClcy RM J. GrCldzki podda~ pod g~osowanie wniosek Radnego K. Wawra

o g~osowanie an block.



W gfosowaniu udziaf wZi~fo 18 radnych.

Wynik grosowania jawnego: 14 gfos6w "za", 4 gfosy "wstrzymujqce si~", 0 gfos6w "przeciw".

Wniosek zostaf przyj~ty.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddaf pod gfosowanie wniosek Radnego K. Wawra

o gfosowanie imienne.

W gfosowaniu udziaf wzi~o 18 radnych.

Wyni~~gfosowania jawnego: 15 gfos6w "za", 3 gfosy "wstrzymujqce si~", 0 gfos "przeciw".

1'1) wyrazenia zgody na nabycie przez Gmine tomianki nieruchomosci polozonej

w tomiankach,

W dy:Eikusjiudzial wzi~li: Radny P. Wolanin, Radny K. Wawer, mec. J. Niescior, Radny. G. Porowski,

Radny J. Mazan, Zast~pca Burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz, Radny K. Kaczynski, Radny T.

Krystl:!cki, Radny M. Etienne, Skarbnik E. Rusak., Radna S. Laskowska , Radna S. Maksim-W6jcicka,

Zast~pca Burmistrza ds. spofecznych P. Rusiecki, Radna E. Sidorzak, Radny W. Berger,

Przewodniczqcy RM J. Grqdzki, Radny T. Rusinek.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki ogfosif 5 min przerw~.

Radny K. Wawer zgfosif wniosek formalny 0 zamkni~cie dyskusji.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki poddaf pod gfosowanie wniosek Radnego K. Wawra.

W gfClsowaniu udziaf wZi~fo 21 radnych.

Wyni"~ gfosowania jawnego: 6 gfos6w "za", 1 gfosy "wstrzymujqce si~", 14 gfos6w "przeciw".

Wniosek nie zostaf przyj~ty.

Prze1lVodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytaf projekt uchwafy.

W gfosowaniu imiennym udziaf wzi~o 21 radnych. Wynik gfosowania imiennego stanowi zafqc;;:nik

nr4.

Wynilc gfosowania jawnego: 16 gfos6w "za", 3 gfosy "wstrzymujqce si~", 2 gfosy "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzif, ze uchwafa zostafa podj~ta.

Prze'\lVodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosif Przewodniczqcq Komisji Rewizyjnej 0 opini~.

Radlla E. Sidorzak poinformowafa, ze Komisja Rewizyjna jest za budowq szkofy na Dqbrowin ale nie

jest za wZi~ciem obligacji.

W dlfskusji udzial wZi~li: Radna M. Zalewska, Radny M. Etienne, Radny K. Wawer, Zast~pca

burmistrza ds. rozwoju B. Kf6dkiewicz, Skarbnik E. Rusak, Radny T. Krystecki, Radny G. Porowski,

Radna S. Laskowska.

Prze1Nodnicz~cy RM J. Gr~dzki ogfosif 5 min. przerw~.

Prze1Nodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosif Burmistrza aby zadeklarowaf, ze obligacje zostanq

zacic~gni~te tylko na takq kwot~, kt6ra zostanie wylicytowana.



Burmiistrz T. D~browski potwierdzH, ze obligacje b~dq zaciqgni~te tylko na kwot~, kt6ra zostanie

wylicytowana.

Prze\l\fodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczyta~ projekt uchwa~y.

W g~osowaniu imiennym udzia~ wzi~~o 21 radnych. Wynik g~osowania imiennego stanowi za~qczl1ik

nr 5.

Wynik g~osowania jawnego: 10 gtos6w "za", 9 gtos6w "wstrzymujqce si~", 2 gtosy "przeciw".

Prze\l\fodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

PrzeVl/odnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosH Przewodniczqca Komisji Budzetowej 0 opini~.

Radml M. Zalewska przedstawHa opini~ Komisji BUdzetowej.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki zapytat dlaczego nie ma wniosku w sprawie zwi~kszenia bud;~etu na

koloni13dla dzieci z Litwy.

Burmiistrz T. D~browski poinformowat, ze na nast~pnej sesji w uchwale bUdzetowej b~dq

zaplanowane pieniqdze na ten cel.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~o 15 radnych.

Wynik gtosowania jawnego: 11 gtos6w "za", 4 gtosy "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

Prze"vodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzH, ze uchwata zostata podj~ta.

W dy:skusji udzial wZiQIi: Radny G. Porowski, Skarbnik E. Rusak, Radna M. Zalewska, Zast~pca

burmistrza ds. rozwoju B. Kt6dkiewicz, Radna E. Podolska, Radny M. Etienne, Radny J. Mazan,

Radny T. Krystecki, Radna S. Maksim-W6jcicka.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczytat projekt uchwaty.

W gtClsowaniu udziat wZi~to 15 radnych.

Wynil<:gtosowaniajawnego: 10 g~os6w "za", 5 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

115) przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego"Kietpin

Poduchowny czesc B" ,

Prze"lfodnicz~cy RM J. Gr~dzki poprosH Przewodniczqcego Komisji Planowania 0 przedstawienie

opinii.

Radny. T. Rusinek poinformowat, ze opinia Komisji jest negatywna. W gtosowaniu : 1 osoba za, 3

osoby przeciw, 4 osoby si~ wstrzymaty.

W dyskusji udzial wziQIi: Radny G. Porowski, Zast~pca Burmistrza B. Kt6dkiewicz, mec. J. Niescior,

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Urszula. Gotqb.



Radny T. Rusinek zg~osHwniosek formalny 0 przesuni~cie tego projektu uchwa~y do prac w KOlllisji.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki podda~ pod g~osowanie wniosek zg~oszony przez radnego

1. Rusinka 0 przesuni~cie projektu uchwa~y do prac w Komisji.

W g~osowaniu udzia~ wZi~~o 15 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 8 g~os6w "za", 0 g~os6w "wstrzymujqcy si~", 7 g~os6w "przeciw".

Wnim;"ek zosta~ przyj~ty.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki stwierdzH, ze wniosek zosta~ przyj~ty, a projekt uchwa~y zosta~

skierowany do prac w Komisji.

Ad. IV

Przyj~!cie stanowiska Rady Miejskiej w tomiankach.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki odczyta~ propozycj~ stanowiska w sprawie Pana W~odzimierza

Burczenia, kt6re stanowi za~qcznik nr 6 do protoko~u. Nast~pnie zaproponowa~ wykreslenie ostatniego

zdania

W g~osowaniu udzia~ wZi~o 12 radnych.

Wyni~~g~osowania jawnego: 7 g~os6w "za", 5 g~os6w "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Stanowisko zosta~o podj~te.

Ad. V

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania mieszkanc6w.

Radnlf G. Porowski z~ozy~wniosek 0 przesuniecie pkt. V na nast~pnq sesj~.

W g~osowaniu udzia~ wZi~o 12 radnych.

Wynik g~osowania jawnego: 8 g~os6w "za", 4 g~os6w "wstrzymujqcych si~", 0 g~os6w "przeciw".

Prze\jl/odnicz~cy RM J. Gr~dzki poinformowa~, ze wniosek nie przeszedt

Seknltarz B. Duch-Kosiorek odczyta~a interpelacje i zapytania mieszkanc6w.

Przewodnicz~cy RM J. Gr~dzki na sesji 30.01.2012r. prosi~ 0 kopi~ organizacji ruchu ria czas

budowy skrzyzowania w~z~a Brukowa-Kolejowa. Zast~pca Burmistrza ds. spo~ecznych P. F;~usiecki

zobowiqza~ si~ do udzielenia odpowiedzi na pismie. Do tej pory przewodniczqcy nie C1trzyma~

odpowiedzi.

Radny G. Porowski poprosi~ 0 kopi~ faktur ( z zamazanymi danymi osobowymi) za mikrofony

bezpr:zewodowe.

Radmy J. Mazan poinformowa~, ze nie otrzyma~ odpowiedzi na pytanie zadane na sesji 11.04.2011 r.

Pytanie dotyczy~o negatywnych przes~anek wstrzymujqcych wydanie decyzji na budow~ dla centrum

handlowego na osiedlu prochownia.

Ad. VI

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadan w okresie mi~dzysesyjnym.



Radny G. Porowski zada~ pytania do sprawozdania:

- str. 5, pkt. 5 Przygotowanie og~oszenia, obwieszczenia i zawiadomienia odpowiednich irstytucji

o przystqpieniu do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "tomianki

Prochownia". Radny zapyta~ czy og~oszenie tego przetargu zosta~o wykonane, poniewaz nie moze

znale~~etakiej informacji na stronie internetowej.

- str. ~:I,pkt. 6 W ramach wdrozenia ArcGIS Servera w strukturach urz~du miejskiego w tomiankach

przygotowane zosta~y kolejne serwisy, ktore s~uzye b~dq poszczegolnym referatom. Radny

G. Porowski zapyta~ kiedy ten program zacznie dziatatae.

- str. I:; Dostawa zuzla stalowniczego z firmy "KRUSZYWOSORT" P.H.U. Pytanie radnego d(ltyczy~o

celu ViI jakim ten zuzel jest kupowany.

- str. 13 Wdrozenie i uruchomienie systemu e-Miasto. Radny zapytat od kiedy system ten zacznie

dzia~a(;.

- str. 8 MJWPU po interpretacji pisma dotyczqcego okreslenia wp~ywu na trwa~ose projektu

zaproponowanej przez OSP koncepcji przebudowy straznicy OSP, poinformowata, iz zaproponowane

zmiany mogq bye zrealizowane jednak przy spe~nieniu okreslonych warunkOw. Jednym z nich

jest zC3:strzezenie, iz podj~te dziatania nie mogq naruszae zatozonych w Projekcie cel6.,11/oraz

wska~~nik6w realizacji inwestycji. Radny zapyta~ czy Radni mogq otrzymae kopi~ tego pisma.

- str. 9, pkt. 4 Internet szansq rozwoju Gminy tomianki - Udzielano informacji mieszkancom

zainte'l"esowanym mozliwosciq i terminem przystqpienia do projektu. Radny zapyta~ w jaki sposob

udzielano informacji mieszkancom.

- str. 11 Przygotowania do uroczystego otwarcia Zespotu Boisk ORLIK przy ul. Warszaw~;kiej 73

w dniu 16 czerwca 2012 r. Radny zapytat czy furtka tqczqca boisko ze szkotqjuz powstata.

- str. '17 Rozbudowa budynku Zespo~u Szko~w Dziekanowie Lesnym· zad 42109 Termin zakor'lczenia

przewidziano na dzien 30.03.2013r. Dlaczego podana jest taka data zakonczenia skoro od poczqtku

rozbudowy mowiono 0 terminie zakonczenia na wrzesien br.

- str. '18 Oznakowanie ulic. Poinformowat, ze na poczqtku kadencji byt wniosek mieszkanc6w Dq,browy

o prawid~owe oznakowanie ulic, jednak do tej pory nic w tej sprawie si~ nie zmienito.

Ad. VII

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

Przewodniczi\cy RM J. Gri\dzki poprosit 0 pilnq realizacj~ planu powodziowego. Poinformcwat, ze

droga strategiczna jest nieprzejezdna. Inne drogi dojazdowe do watu m.in. ul. Brzegowa Sq "owniez

nie przejezdne.

Poinformowa~, ze na ul. Staszica w godzinach nocnych dochodzi do wyscigow ulicznych. BI"ak jest

intelvvencji nocnych Strazy Miejskiej. Poprosit 0 zWi~kszenie patroli nocnych aby mieszkancy mogli

czue si~ bezpiecznie.

Na poczqtku roku Przewodniczqcy RM pyta~ 0 Mtodziezowq Rad~. Do tej pory nie (ltrzyma~

odpowiedzi.



PoprosH Burmistrza 0 przygotowanie projektu uchwaty w sprawie wsp6tpracy Rady Miejskiej

z obwodem solecznickim, z gminq Turgiele.

Poinformowat r6wniez, ze w czasie dw6ch ostatnich dyzur6w nie miat dost~pu do pokoju

w ktorym m6gtby przyjqc interesant6w.

Radny J. Mazan zapytat 0 stan realizacji przebudowy ul. Pawtowskiej, 0 odnowienie, re',owacj~

teren()w zielonych wzdtuz ul. Baczynskiego, stan realizacji furtki do Orliku w Szkole POdstawowej,

radny zapytat takie 0 termin powstania zespotu Interdyscyplinarnego, oraz czy umowa z PZK.osz jest

nadal rozwiqzana i czy Burmistrz ma pomyst na zagospodarowanie bursy.

Radny G. Porowski pod koniec maja, razem z przewodniczqcym Rady Janem Grqdzkimi i ~,ottysem

K~py Kietpinskiej Panem Krzysztofem Skarbkiem dokonali inspekcji dr6g w poblizu wat6w. Niecaty

tydzien po r6wnaniu ulicy Brzegowej, stan nawierzchni juz uniemozliwiat przejazd samochodem

osobowym. R6wnania dokonano bez podsypania Uuczniem, zuzlem czy innym materiatem

utwal'dzajqcym radny uwaza. Radny uwaza, ze cata praca nie miata sensu. Podsypka byta tylko na

dtugosci okoto 300 metr6w od ulicy Armii Poznan i to wystarczyto by diametralnie poprawic warunki

jazdy na tym odcinku. Ulice Gajowa, Brzegowa, 6 Putku Piechoty i Armii Poznan (im blizej wat6w) Sq

w bal'dzo ztym stanie i w sytuacji zagrozenia powodziowego moze to utrudnic, a nawet zagrozic

prawidtowemu przeprowadzeniu akcji przeciwpowodziowej.

Poprosit 0 PILNE postawienie tapacza pHek przed budynkiem stojqcym przy boisku na ogr6dku

jordanowskim w Dqbrowie Lesnej. Uderzenia pitek w scian~ domu wptywajq negatywnie na stan

zdrowia mieszkanc6w. Takie tapacze byty przy tym boisku, ale zostaty zdemontowane.

Pojazdy z placu budowy przy ulicy Brukowej jezdzq ulicami Ludowq, Akacjowq i Partyzant6w. Te ulice

nie s.,t przystosowane do tak intensywnej eksploatacji. Radny poprosit 0 interwencje w tej sprawie.

Mieszkancy zgtaszajq informacje 0 pojazdach jadqcych z nadmiernq pr~dkosciq po ulicach Dqbrowy

Lesnej np. Akacjowej, Konwaliowej. Radny poprosH 0 interwencje, czeka na spowalniacze np.

podniesione skrzyzowania, oraz patrole.

Przypomniat 0 niezabezpieczonej studzience gazowej przy skrzyzowaniu ulic Part~,zant6w

i Konwaliowa.

Ponownie przypomniat 0 ulicy Sezamkowej - problemem jest stojqca po opadach woda. Mieszkancy

wnioskujq, 0 odwodnienie, ewentualnie wypetnienie niecek Uuczniem?

Przypomniat i zapytat si~ 0 realizacj~ niekt6rych wniosk6w Komisji Technicznej z 24 maj:

Zgodnie z prosbq mieszkar'lc6w (pismo z 16 maja 2012 roku), Komisja Techniczna wnosi 0 jak

najszybsze:

1. ustawienie odpowiednich znak6w drogowych przed wjazdem do ulicy Nowej.

2. Przywr6cenie stanu nawierzchni ulicy Nowej w stanie nie gorszym niz ten jaki b!lt przed

wykonaniem prac zwiqzanych z budowq sieci wodno-kanalizacyjnej.

za: 5; przeciw: 0; wstrzymato si~: 0 - Wniosek zostat zaopiniowany pozytywnie/negatywnie.

Zgoa'nie z podj~tq w dniu 16 maja 2012 roku uchwa/q na zebraniu mieszkaflc6w osiedla Dqbrowa

Lesna Komisja Techniczna wnosi 0 uruchomienie po/qczenia autobusowego nocnego w noce z piqtku

na s()bot~ i z soboty na niedzie/~, w relacji Metro Mlociny - Dqbrowa Zachodnia, oraz wyr"iluzenia

kursowania autobusu linii 701 do godziny 23.30, z przystanku Metro Mlociny.



za: 5; przeciw: 5; wstrzymalo si~: 0 - Wniosek zostal zaopiniowany pozytywnie.

Zgodnie z podj~tq w dniu 16 maja 2012 roku uchwafq na zebraniu mieszkanc6w osiedla D;,tbrowa

Lesna Komisja Techniczna wnosi 0 uruchomienie dodatkowych pofqczen autobusowych Iinii tD przed

i po ~;azdym wydarzeniu spofecznym, kulturalnym, sportowym, religijnym itp. odbywajqcym si~ na

terenilEl naszej gminy, tak by osoby nie mogqce korzystae z komunikacji indywidualnej mogfy

uczesl:niczye w tych wydarzeniach. Wazne by byf zapewniony dojazd i powr6t z takich wydarzen dla

tych os6b.

za:5; przeciw: 0; wstrzymafo si~: 0 - Wniosek zostaf zaopiniowany pozytywnie.

Zgodnie z podj~tq w dniu 16 maja 2012 roku uchwafq na zebraniu mieszkanc6w osiedla Di=tbrowa

Lesna Komisja Techniczna wnosi 0 wydfuzenia ostatnich kurs6w autobusu linii 701 do przvstanku

Metro Mfociny.

za: 5; przeciw: 0; wstrzymafo si~: 0 - Wniosek zostaf zaopiniowany pozytywnie.

Zgodnie z wnioskiem z dnia 16 maja 2012 roku Zarzqdu Osiedla Dqbrowa Lesna Komisja Teclmiczna

wnosi 0 poinformowanie odpowiednimi znakami w czasie zamkni~cia wyjazdu z ulicy Brukowej w ulic~

Kolejowq, oraz 0 braku mozliwosci przejazdu z ulicy Brukowej w Dolnq. Znaki powinny bye

umieszczone w takich miejscach by kierowcy mogli pojechae innq droga, bez koniecznosci

zawracania na ulicy Brukowej, albo Dolnej.

za: 0; przeciw: 0; wstrzymafo si~: 0 - Wniosek zostaf zaopiniowany pozytywnie.

Komisja Techniczna wnosi 0 jak najszybsze przywr6cenie stanu nawierzchni ulicy Zywicmej od

skrzy~~owania z ulicq Akacjowq w kierunku ulicy tyzwiarskiej, w stanie nie gorszym niz ten jaki byf

przecl wykonaniem prac zwiqzanych z budowq sieci wodno-kanalizacyjnej.

za: 5; przeciw: 0; wstrzymafo si~: 0 - Wniosek zostaf zaopiniowany pozytywnie.

Radny G. Porowski poprosifo odpowiedi: dotyczqCq "Komisji do spraw inwentaryzacji nieruchomosci

gminnych". Pytanie dotyczyfo na jakiej podstawie prawnej zostafa podstawie prawnej powofana ta

komisja. Kryteri6w na podstawie, kt6rych zostafy wytypowane osoby do pracy w tej komisji. I<to i na

jakictl zasadach pracuje w tej komisji. Jakie obowiqzki i prawa maja czfonkowie tej Komisji.

Radny prosH 0 przygotowanie projektu uchwafy w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia

miejsGowego planu zagospodarowania przestrzennego "Dqbrowy Lesnej". Poniewaz dwie duze

dziafl~:imogq zostae zabudowane w spos6b zmieniajqcy charakter tego osiedla, by nie byfo :)owt6rki

sytuacji z osiedla Prochownia Radny poprosif 0 przygotowanie tej uchwafy.

Ponil:!WaZ wszedf w zycie nowy statut gminy, Radny G. Porowski poprosH 0 przygotowanie uchwaf

w sprawie wybor6w rad osiedlowych i sofeckich.

Na spotkaniu w Dqbrowie Lesnej mieszkancy otrzymali planowany harmonogram prac zWii=tzanych

z budowq sieci wod-kan na terenie tego osiedla. Radny pros if 0 przekazanie takiego harmonogramu

dotyczqcego terenu cafej gminy.

Radny G. Porowski poprosH 0 wyjasnienie sprzecznosci dat w zarzqdzeniu Burmistrza z dnia :29 maja

b.r.



Zarz~dzenie nr RAG.0050 .5'3.2012
Burmistrza Lomianek

z dnia J. S maja 2012

w sprawie wytycznych do stosowania przy opracowywaniu arkuszy
organizacyjnych szk61 i przedszkoli na rok szkolny 2012/2013 dla kt6rych organem
pJ:"owadz~cym jest Gmina Lomianki .

A w zarzqdzeniu z 29 maja mozemy przeezytae:

w - I . Postanowienia og61ne

w punkeie 4. Czytamy - Wypelniony arku8z nalety zlotyc w Referacie Oswiaty do 30 kwietnia 2012 r.

w 3eflzemplarzach.

Zarzc:ldzenie jest z 29 maja, dotyczy wytycznyeh do tworzenia arkuszy, kt6re nalezy z~ozye do ~!,O

kwietnia. Prosz~ 0 wyjasnienie 0 co tu chodzi:

• Czy nie jest to pr6bowanie wprowadzania prawa, kt6re ma obowiqzywae wstecznie?

• Czy informacje podane w tym zarzqdzeniu nie skutkujq zmianami w dotychczasowym

zatrudnieniu w plac6wkach oswiatowych na terenie naszej gminy i czy to nie komplikujH spraw

organizacyjnych dla dyrektor6w plac6wek?

Jaki skutek ma podj~cie dopiero 29 maja, a nie przed 30 kwietnia tego zarzqdzenia?

Radny G. Porowski poprosH 0 informacje zwiqzane z nowym biuletynem "Warto mies;~kae w

tomiankach". Zwr6cH si~ 0 kopie wszystkich faktur i rachunk6w zwiqzanych z tym wydawnic1wem, 0

informacje kto redagowa~, kto jest autorem zdj~e i w jakim nak~adzie wydano ten biuletyn.

Radn;a Powiatowa M. W6jcicka odczyta~a sprawozdanie GKRPA za 2011 r. Zapyta~a dlaczego

GKRPA nie wykorzysta~a wszystkich pieni~dzy na profilaktyk~. W budzeeie zosta~o na ten eel '125.148

zt PiE:!niqdzete powinny bye wykorzystane w 2012 r.,a w budzeeie na rok 2012 nie ma tej kwc:ty. Jest

tylko :390 tys zt Zapyta~a gdzie Sq te pieniqdze. Zapyta~a takze czy w 2011 r. rodziny z problemem

alkoholowym wyjecha~y na turnus terapeutyczny, czy wszystkie dzieci dosta~y dofinansowanie.

Radna zadala pytanie Zast~pcy Burmistrza P. Rusieckiemu odnosnie "Kampanii postaw na I'Odzin~"

jak Sil;~zakonczyla, kiedy i jakim efektem, czym mozemy si~ pochwalic.

Zast~!pca burmistrza ds. spcHecznych Piotr Rusiecki poinformowal, ze udzieli informacji na pismie.

Pani 11II.W6jcika zapytala kto jest wydawcq biuletynu, jaki jest jego naklad.

Zast~!pca burmistrza ds. spcHecznych Piotr Rusiecki poinformowal, ze udzieli informacji na pismie.

PrzewodniczClcy RM J. GrCldzki poprosi~ aby radni takze dostali informacj~ do wiadomosci rlCl pismie

na co zostaly rozdysponowane pieniqdze GKRPA z budzetu z 2011 r.

Pan .J. Serzysko poinformowal, ze w 2011 r. zostala podj~ta uehwala w sprawie zmiany organizacji

ruchu na ul. 11 Listopada i ul. Parkowej. Do tej pory nie Zarzqd Osiedla nie dosta~ odpowiedzi na dwa

wystqpienia zadane w tej sprawie na spotkaniu Osiedla organizowanym rzez Urzqd. Zarzqd niH dostal

takze odpowiedzi na pismo w sprawie usterek, niedor6bek konstrukeyjnyeh oraz dokumentaeyjl1yeh. w

ul. 11 Listopada Poruszy~ kwesti~ kostki na rondzie Brukowa-Warszawska, a takze przebucowy ul.

Brukowej na odeinku od ul. Warszawskiej do ul. tqkowej. Poinformowal, ze kostka kladziona jest na

tej salllej podstawie, czyli na piasku. Czy nie ma mozliwosci wynegocjowae u wykonawcy lI~ozenia



kostki na wzmocnionej podstawie tak zeby po przejechaniu kilku samochodow ci~zarowych dr'oga ta

nie zniszczyta si~.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poprosH 0 przygotowanie opinii prawnej czy Rada Miejska 2:tamata

prawo podwyzszajqc sobie diety do takiej kwoty.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki poinformowat, ze chce aby podstawq do dyskusji nad uchwatami

byta opinia Komisji merytorycznej. Jesli nie b~dzie takiej opinii projekty uchwat b~dq przekazywane do

merytorycznej komisji pod obrady.

Przewodniczctcy RM J. Grctdzki wystqpit z wnioskiem 0 przygotowanie przez Burmistrza tornianek

na wrzesniowq sesj~ RM. Nast~pujqcych projektow uchwat:

1. uchwaty dotyczqcej zobowiqzania Burmistrza tomianek do zabezpieczenia w czasie obrad

sesji RM obstugi Rady Prawnego,

2. uchwaty intencyjnej dotyczqcej nawiqzania wspotpracy siostrzanej z miastem siostrzan','m tj. z

gminq Turgiele w obwodzie Solecznickim na Litwie,

3. uchwaty w sprawie wyborow przewodniczqcych rad soteckich i osiedlowych na terenie Miasta

i Gminy tomianki,

4. uchwaty dotyczqcej powotania Komisji Bezpieczenstwa.

Przewl:>dniczctcy RM J. Grctdzki poddat pod gtosowanie wniosek 0 przygotowanie projektu u:;hwaty

dotyczc~cej zobowiqzania Burmistrza tomianek do zabezpieczenia w czasie obrad sesji RM obstugi

Rady Prawnego.

W gtosowaniu udziat wzi~o 13 radnych

Wynik gtosowania: 13 gtosow "za", 0 gtosow "wstrzymujqce si~", 0 gtos "przeciw".

Przew4:>dniczctcy RM J. Grctdzki poddat pod gtosowanie wniosek 0 przygotowanie projektu uGhwaty

dotyczc~cej powotania Komisji Bezpieczenstwa.

W gtosowaniu udziat wzi~to 13 radnych

Wynik :::ltosowania: 12 gtosow "za" , 1 gtos "wstrzymujqcy si~", 0 gtos "przeciw".

Przewc:>dniczctcy RM J. Grctdzki poddat pod gtosowanie wniosek 0 przygotowanie uchwaty w sprawie

wyborc;w przewodniczqcych rad soteckich i osiedlowych na terenie Miasta i Gminy tomianki.

W gtosowaniu udziat wzi~to 12 radnych

Wynik gtosowania: 12 gtosow "za" , 0 gtosow "wstrzymujqce si~", 0 gtos "przeciw", 1-radny nle brat

udziatu w gtosowaniu.

Przewc>dniczctcy RM J. Grctdzki poddat pod gtosowanie wniosek 0 przygotowanie uchwaty

intencyjnej dotyczqcej nawiqzania wspotpracy siostrzanej z gminq Turgiele w obwodzie Solecznickim

na LitIJIlie.

W gtosowaniu udziat wzi~to 15 radnych

Wynik !::ltosowania: 9 gtosow "za" , 4 gtosow "wstrzymujqce si~", 0 gtos "przeciw", 2- radnych nie brato

udziatu.

Radny J. Mazan zapytat 0 powod zwtoki powstania zespotu interdyscyplinarnego.

Radny K. Kaczynski zapytat 0 etap prac zadan budzetowych w Dziekanowie LE~snym.

Radny zapytat 0 termin postawienia przystanku autobusowego w Dziekanowie Lesnym p'"Zy ul.

Konopnickiej oraz 0 przyczyny nieuzyskania pierwszenstwa przy modernizacji watow w tomiankach.



Radny T. Krystecki poprosi~ 0 wyjasnienie dlaczego przez tak d~ugi czas nie zosta~y poclpisane

uchwa~y RM podj~te na Sesji w dniu 31.05.2012 r.

Radny G. Porowski poprosH i zarazem przypomnia~ 0 przygotowanie projektu Lchwa~y

w sprawie przystqpienia do sporzqdzeni miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

Dqbrowy Lesnej. Kolejna sprawa dotyczy~a autobusu nocnego do Dqbrowy. Poinformowa~, ze na

terenie Dqbrowy wiszq transparenty z informacjq 0 tym ,ze autobus jest na wniosek BurmistrzEl, a tak

nie byb W tej sprawie by~a uchwa~a mieszkanc6w Dqbrowy Lesnej, by~ takze wniosek I(omisji

Technicznej. Radny dowiedzia~ si~, ze autobus jest na okres pr6bny, w zwiqzku z tym prosi

o wyjasnienia na czym pr6ba ta polega. Poruszy~ r6wniez kwesti~ roznoszenia po Dqbrowie 13azety

tomiankowskiej w kt6rej znajdowa~y si~ ulotki, jedna z nich by~a podpisana przez p. Antoniego Burz~.

Radny G. Porowski poprosH 0 wyjasnienia kto to jest. Czy jest to pracownik urz~du. I dlaczego ulotki te

by~yroznoszone razem z Gazetq tomiankowskq.

Radn)/ M. Etienne poinformowa~, ze mieszkancy skarzq si~, gdyz obwieszczenia w sprawie

referendum nie wiszq we wszystkich tablicach, a jesli wiszq to Sq nieczytelne. Zwr6ci~ uwag~ na

niszczE~niemienia Gminnego tablic gminnych.

PrzeW'lodnicz~cy RM J. Gr~dzki poruszy~ temat spotkan s~uz bezpieczenstwa, kt6re od d~u:::szego

czasu si~ nie odbywajq pomimo tego , ze zapisy w tej sprawie na stronie Urz~du si~ znajdujq. Odni6s~

si~ do pytania Radnego T. Krysteckiego i poinformowa~, ze otrzyma~ informacje z Wydzia~u Prawnego

Woje\l\lody Mazowieckiego, ze jesli sesja si~ nie zakonczy~a nie powinien podpisywac uchwa·· Rady

Miejskie.

1. Lista obecnosci.

2. Stanowisko Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 31 maja 2012 roku w sprawie sposobu

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Gimnazjum nr 1 w tomiankach.

3. Stanowisko Rady Miejskiej w tomiankach odnosnie sytuacji wok6~ problemu

zagospodarowania teren6w po dawnych Zak~adach Drzewnych w tomiankach.

4. Wynik g~osowania imiennego nad Uchwa~q RM nr XXVI/167/2012.

5. Wynik g~osowania imiennego nad Uchwa~q RM nr XXVI/168/2012.

6. Stanowisko Rady Miejskiej z dnia 31 maja 2012 r.

Pfr~EVVO'1 ICZ'
Rady 1ieJskie w lomiat1kacll
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Lista obecnosci Radnych

Rady Miejskiej w t.omiankach na XXVI Sesji

w dniu 31 maja 2012 roku

13. Podolska Eltbieta

14J:p~r~~_;ki. G~z~gorz-~~=-=== __~=~_
15.. F:u~~e~~omas:!aw~~ ~ _

1~j_~taniakHemYk . .__
17. Sidorzak Ewa Janina

18. ItVawerKrzysztof Marek

19. 'Wolanin Piotr Robert



Lista obecnosci

Przewodniczqcych Jednostek Pomocniczych

Osiedli i Sotectw uczestniczqcych w Sesji Rady Miejskiej w t.omiankach

w dniu 31 maja 2012 roku

Jednostka
Pomocnicza
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W6jcicka Magdalena tomianki Stare II! Of U e(ll/
_____________________ .______ _._._L..'...-- .

,/
/

l~~:~I~~_~/7~~I __~~d~ik _

120. SZDzypka-Koz/OIilIska Grazyna
1_ .1. _

-~--~--

~~JJ
DZiekan6w NOW~ ~ -

Dziekan6w Polski /)2 LJ

tomi~~~i~~p~n~__ : _ ,--~

14. Skarbek Krzysztof KE;lpaKietpinska r~/;'~
------~--------- ------------ - __ ----- 722.. -- ----

15. Kaczynski Kamil Dziekan6w Lesny

DZiekan~WB;;O~ _j-.=-- -- ---
::;~:~d:;~::~a-~~~..=.. o:::~~eB:::Y~~~:t--,---

Osiedla tomianki I

__ ~~Cho~nia __ Ji_c{U f~~ _ ,
Osiedle tomianki f I

Majowe __ I _ _ I

9. Salwowska Krystyna
--1-------------------
10. I Zielinski Henryk

------1:----------------------------------------_ .._--_. -11. Broler Alicja
--'-' ..--'--- _ ..._-------_. __ .... _-_._---_ ...._---------------._----

12. Kr61ak Waclaw
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Stanowislw Rady Miejsldej VII ~.omiankach "l. dnia 31 maja 2012 roku
IN sprawie sposobu przeprowadzenia I<onkursu na stanowislw

Dyrektora Gimnazjum nr 1 IN lomianl<ach.

Hada Miejska po zapoznaniu si~ z sytuacjq zwiCjzanCjz przeprowadzeniem konkursu na

stanowisko Dyrektora Gimnazjurn nr I, niedopuszczeniern obecnej dyrektor do gt6wnej cz~sci

konkursu i brakiem rozpatrzenia odwotania od decyzji, ztozonego przez obecnCj dyrektor

Wiestawp, I<ulawik Raczynskq, z gt~bokim zaniepokojeniern obserwuje spos6b poste,powania

organu prowadzqcego plac6wke, oswiatowq podczas procesu wyboru Dyrektora.

f~ada Miejska, biorqc pod uwage, inforrnacje przekazane przez Rade,PedagogicznCjoraz analizujqc

pisma sldadane do burmistrza w tej sprawie przez srodowisko oswiatowe uwaza, ze burmistrz

tornianek nie dochowat nalezytej starannosci i rzetelnosci podczas podejmowania decyzji 0

ogtoszeniu konkursu oraz 0 wyborze nowego Dyrektora, kt6rego dokonat bez rozpat"zenia

zlozonego odwotania (przed ostatecznym wyborem nowej osoby na stanowisko Dyrektora
(jimnazjum nr 1).

Hada Miejska uwaza, ze burrnistrz tomianek powlnlen wziCjc pod uwage, 0Plnl~ grona

pedagogicznego i innych srodolNisk i ustosunkolNac sie,do nich w takiej samej formie, IN jakiej

zostaly ztozone, czyli na pismie, czego nie uczynit.

Biorqc pod ulNage, powyzsze, Hada Miejska wnioskuje do burrnistrza torrianek

o przedstawienie szczegolowej informacji dotyczqcej podje,tych decyzji:

1. Dlaczego burmistrz nie wziql pod uwage, opinii srodowiska oswiatowego i prop Jzycji

przedJuzenia kadencji obecnej Dyrektor biorqc pod uwag~, ze obowiqzujqce prawCi daje
mu taka rnozliwosC?

2. Dlaczego burmistrz nie wstrzymal sir, z podpisaniem zarz"Idzenia powolujqcego nowego

Dyrektora Gimnazjum nr 1 na okres 5 lat, do czasLirozpatrzenia zlolonego odwofaniol'?



Stanowisko Rady Miejskiej w tomiankach z dnia 31 maja 2012 rol<u

odnosnie sytuacji wok6f problemu zagospodarowania teren6w po dawnych

Zaldadach Drzewnych w tomiankach.

Rada Miejska wyraza swoje zaniepokojenie i oburzenie zachowaniem burmistrza TClmasza

Dqbrowskiego na spotl<aniu z przedstawicielami dewelopera w dniu 09.05.2012r, zamierzajqcego

budowac duze centrum handlowe w centrum tomianek.

"Obejmujqc urzqd burmistrza rniasta, uroczyscle slubuj~, ze dochowam wiernosci prawu,

a powierzony mi urzqd sprawowac bEid~ tylko dla dobra publicznego i pornyslnosci mieszl<,Jrk6w

gminl'," " Tak mi dopomoz Bog"

W tral<cie spotkania wbrew slowom przysi~gi, burrnistrz tornianek nie chcial reprelenlowac

rnieszkancow, sam wyznaczyl sobie rolE: lilediatora, i w ewidentny sposob sprlyjal deweloperowi,

1, Uniemozliwil Radnym Rady Miejskiej wypowiedzenie si~ w tak waznej kwestli dla

funkcjonowania Grniny,

2. Burmistrz promowal obcy kapitat, zapomnial 0 lokalnych kupcach i przedsi~biorcach, dzi~ki

kt6ryrn tomianki od wielu lat funkcjonujq.

3. Przedstawil jednostronnq, wybi6rczq i nierzelelnq prezentacjE: ze spotl<ania na stronie Uw:du

Gminy oral \III "Gazecie tomiankowskiej"

V1ozliwor,cl zabezpieczeniCl rnediow (woe/a, scieki) do tak duzego centrum ( bez negatywnych

skutk6w dla mieslkanc6w tomianek),

Analiz dotyczqcych wplywu tak duzego centrum handlowego na dzialalnosc gospodc rCZq

prowadzonq przez lokalnych przedsiE:biorc6w.



GlOSOWANIE IMIENNE NAD UCHWAlA RADY MIEJSKIEJ W lOMIANKACH

NR XXVI/167/2012 W SPRAWIE WYRAZENIA ZGODY NA NABYCIE PRZEZ GMIN~

lOMIANKI NIERUCHOMOSCI POlOZONEJ W lOMIANKACH

Lp.
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9. Maksim - W6jcicka Sylwia .2A
----_. --_ .. _._--
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'/6. 8taniak Henryk ~) ST,2..""2.YH f\L <) \T~
---~----_._- _ ...._--._-----------.-------_.~-_._._----~----_._------------ -,._------_._._---~-~-----------------'--- _ .._-----

17. Sidorzak Ewa Janina 2 A
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GlOSOWANIE IMIENNE NAD UCHWAt-A RADY MIEJSKIEJ W lOMIANKACH

NR XXVI/168/2012 W SPRAWIE EMISJI OBLlGACJI

Lp.

'1.

?Q-2-C: C\ \;"0
--_ ..----------------_ .._-------_.--.'. __ .._.,----.- ",-------_._ ..--

\?Q':2_~C\w

14. Porowski Grzegorz c~?A
- .----_._-- -_._---_._._------ ..~- .._--_ .. -_ ..._------ ..._.--_.~--_.------------------ .._---------------- ._._- ------_._.,-~--------_. __ ..._-------_._-_. __ ..--_ .._--_ ..._.-

15.IRusinek Tomasz Pawel \.t0~ '\\l.?'/H PH:: <")'\ t- --;~·I-S~~~';;E~/~He~;r~k- - -- - ------ ------- - - ---1---- \)Q:L~~\ :,; -------- ----

C17~~ldOrzak~wa cI-:nm~===-~_-~~ I__?~~\~~-__
I '/8. Wawer Krzysztof Marek L ::2 (\

f

---------·- -- -----.----..-----..-------- -------- ----·-- ..---....·-----·----------------~·---I ---------------------------------- ----

-/9. IIVolanin Piotr Robert \)Q__2_l: ( \W
-----,._. __ ._._._~--------~-_._----- .._-_._----_._---._ ..-~~~._-- -----_ ..__.~._--------------_.__ ._------_.-

j 20. Zalewska Maria Jolanta .~2(l

/

------- ------ ---_.-----_._--_._._-_._--_._._----_._------------- ---_._-------.. --~---------------.---

L_~~ ·~i~/~~<!..!II7~~t1~~~_~~~!:~ ~~__~?=~~:_c\~~ . ..1

WYNIf( Gt.OSOWANIA : c;t.OSY "ZA" - 1(0
Gt.OSY "PRZECIW" -- 3
GLOSY "VVSTRZYMUJf\CE Slt;"- c2


